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PROTOKÓŁ Nr IX.2015 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, 
która odbyła się w dniu 16 października 2015 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 
 Sesja odbyła się w Sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława 
Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon 
Rabęda,  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 
wymaganego qworum. 
Na Sali znajduje się 12 radnych, na stan Rady 15 radnych. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: Z-cę Naczelnika Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych Panią Lidię Gryko, Panią Beatę Jilek Prezesa ZWiK, Inspektora ds. 
nadzoru i współpracy z organizacjami pozarządowymi Monikę Jakubowską, Radnego Rady Miasta 
Zielona Góra Marka Budniaka, Wiceprzewodniczącego rady Miasta Tomasza Sroczyńskiego, Dyrektora 
Zakładu Komunalnego Leszka Klima, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę 
Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę 
Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy oraz 
mieszkańców Dzielnicy. 
 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 
 
Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 
wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały 
w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu miasta, który omówimy jako druk nr 81. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad. 
1.Otwarcie sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto /stwierdzenie prawomocności obrad/. 

2. Uchwalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał (stanowisk) i podjęcie uchwał (stanowisk) w sprawach: 

1/zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra  

  z organizacjami pozarządowymi na rok 2016 – druk nr 60, 

2/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Barcikowice – druk nr 61, 

3/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Drzonków – druk nr 62, 
4/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Jany – druk nr 63, 
5/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Jarogniewice – druk nr 64,  
6/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Jeleniów – druk nr 65, 
7/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kiełpin – druk nr 66, 
8/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Krępa – druk nr 67, 
9/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Łężyca – druk nr 68, 
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10/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Ługowo – druk nr 69, 
11/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 70, 
12/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Ochla – druk nr 71, 
13/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Przylep – druk nr 72, 
14/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Racula – druk nr 73, 
15/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stary Kisielin – druk nr 74, 
16/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sucha – druk nr 75, 
17/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zatonie – druk nr 76, 
18/ zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zawada – druk nr 77, 
19/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 
przez  mieszkańców sołectwa Kiełpin – druk nr 78, 
20/ zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany 
– druk nr 79, 
21/ budownictwa wielorodzinnego na terenie Dzielnicy Nowe Miasto – druk nr 80, 
22/opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu miasta – druk nr 81. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy różne w tym: 

- informacja o realizacji zadań bieżących i planowanych w zakresie gospodarki wodno-ściekowej na 

terenie Dzielnicy,  

- informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, 

- sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z prośbą do radnych aby z 

uwagi na obecność gości, pkt.22 omówić jako pkt 1 A. 

 

Radni wyrazili zgodę na propozycje Przewodniczącego Rady Dzielnicy.  

 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z poprawkami. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  
Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały 

zgłoszone uwagi do treści protokołu ostatniej  Sesji. 
Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 
 
Protokół przebiegu Sesji został przyjęty przy 2 głosach wstrzymujących się.  
 

4. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 
1/  
Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy  zaopiniowania 
projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi 
na rok 2016. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną , spytał czy są pytania. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjeciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.60.2015. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Barcikowice. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut –

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.61.2015. 

 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy  zaopiniowania projektu 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Drzonków. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.62.2015. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Jany. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też  był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.63.2015. 
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5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Jarogniewice. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.64.2015. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Jeleniów. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.65.2015. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Kiełpin. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.66.2015. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Krępa. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.67.2015. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Łężyca. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.68.2015. 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Ługowo. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.69.2015. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nowy Kisielin. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.70.2015. 

 

12/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Ochla. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.71.2015. 

 

13/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Przylep. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.72.2015. 

 

14/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Racula. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.73.2015 

 

15/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Stary Kisielin. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.74.2015 

 

16/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sucha. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.75.2015 

 

17/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zatonie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.76.2015 

 

18/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zawada. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.77.2015. 

 

19/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w 

sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Kiełpin. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji spytał, czy są jeszcze pytania dotyczące projektu uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.78.2015 

 

20/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny  projekt uchwały dotyczy  

zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany. 

Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania dotyczące projektu uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał projekt uchwały po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Roman Rekut – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr IX.79.2015 

 

21/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny punkt dotyczy wyrażenia stanowiska w 

sprawie budownictwa wielorodzinnego na terenie Dzielnicy Nowe Miasto. Projekt stanowiska był 

omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji, niemniej jednak Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał 

czy są pytania. 

 

Rady Krzysztof Wołczyński – zwrócił się z prośbą do radnych, aby zastanowili się przed głosowaniem 

nad przyjęciem stanowiska. Nie możemy przecież blokować rozwoju metropolii Zielonogórskiej .Nie 

rozumiem dlaczego mamy sprzeciwiać się budownictwu wielorodzinnemu tam gdzie się to będzie 

opłacało, lub tam gdzie te bloki już są. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz – już na zebraniach wiejskich przed połączeniem mieszkańcy wyrażali 

obawy, że na terenach byłej gminy będą powstawały bloki, a w sytuacji gdy niektórzy radni Rady 

Miasta, pytają o budownictwo wielorodzinne na terenie byłej gminy, musimy zapobiec takim zamiarom i 

w tej sprawie zająć stanowisko. Dlatego wnoszę o przyjęcie stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania w tej sprawie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki – 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy opinia Komisji była jednogłośna, czy nie. 
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Mieszkanka Dzielnicy, Antonina Ambrożewicz-Sawczuk poprosiła, aby radni wypowiadali się przez 

mikrofon, by wszyscy słyszeli co mówią. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że w związku z tym iż na temat stanowiska nie 

wypowiadały się Komisje, a jedynie indywidualnie radni spytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

stanowiska, po czym odczytał treść stanowiska. 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział,  że w treści stanowiska nie można użyć słów my radni, bo nie 

wszyscy radni mogą głosować za przyjęciem stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że w protokole będzie zaznaczone ile osób jest za a ile 

przeciw, czy się wstrzymało. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie pytając kto jest za przyjecie projektu 

uchwały. Za przyjęciem głosowało 8 radnych,1 osoba była przeciw, 3 wstrzymały się od głosu. 

 

5.Interpelacje i zapytania. 

1/ 
Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński – powiedział, że chciał zabrać głos w sprawach różnych, ale powiem teraz. 
Chodzi o sprawę potrąceń diet zwłaszcza sołtysów ale też i radnych. Np. Pani sołtys Łężycy wiele 
spraw musi finansować z własnych środków, jest wiele prac gdzie jest potrzeba jazdy samochodem a z 
tym wiążą się koszty. Uważam, że potrącenia na jeden dzień nieobecności w wysokości 25% jest 
krzywdzące. Są osoby takie jak np. sołtys Łężycy, która ma pracę dwuzmianową i nie zawsze ma 
możliwość zwolnienia się z pracy, musi w takim wypadku brać urlop, lub dzień bezpłatny. w podobnej 
sytuacji jest radny Jankowski, który jest nauczycielem i nie może w szkole powiedzieć, że nie będzie 
prowadził lekcji bo ma sesje.              
Uważam, że potrącenia mogły by być ale tylko, za nieobecności nieusprawiedliwione u 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy. W takiej sytuacji jest tez radny Borek, który jak wyjeżdża w trasę nie 
wie kiedy wróci, i w przypadku gdyby takie wyjazdy trafiły a sesje odbywała by się dwa razy w miesiącu, 
w ogóle nie otrzymał by diety, uważam to za krzywdzące. Dlatego proponuję przegłosowanie wniosku, 
aby potrącenia były tylko za nieobecności nieusprawiedliwione, i to w niższej kwocie, np. 50,-zł za 
nieobecność. 
 
Sołtys wsi Jeleniów Wojciech Bortnowski – powiedział, że chciałby też w tej sprawie powiedzieć jedno 
zdanie. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że będzie punkt „sprawy różne” wtedy udzielę Panu głosu.  
 
Przewodniczący Rady, spytał czy w tej sprawie ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 
 
Nikt z radnych się nie zgłosił. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał, uchwałę Rady Miasta Zielona Góra z dnia 31 marca 2015 
roku, w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotów kosztów podróży dla radnych. 
 
Każdy radny kandydując do Rady Dzielnicy wiedział, z jakimi obowiązkami wiąże się ta funkcja, idąc 
naprzeciw sugestiom radnych, posiedzenia Komisji i Sesji zwołujemy w ten sam dzień, aby ograniczyć 
ilość dni, szczególnie dla tych radnych którzy pracują zawodowo. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że widzę, że Pan Przewodniczący reprezentuje tu stronę 
Miasta a nie Dzielnicy, niech mi Pan nie czyta uchwały Miasta. Więc proszę o zastanowienie się i 
przegłosowanie mojego wniosku. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił aby radny swój wniosek potraktował jako interpelacje i złożył 
ją na piśmie. 
 
Radna Dorota Bojar powiedziała, że raz też nie mogła uczestniczyć w sesji i na własnej skórze odczuła 
wysokość potrącenia.  
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, przypomniał, że kiedy Rada Gminy podjęła uchwałę o wysokości diet 
w poprzednich kadencjach, w wysokości jak to wtedy określono wygórowanej, a potrącenie za 
nieobecność na sesji czy za komisję była w wysokości 5 % społeczeństwo określiło to jako kpinę, bo 
nawet jak ktoś nie uczestniczył w posiedzeniach i tak otrzymywał dietę w wysokości ok. 1500,- zł. Diety 
sołtysów były natomiast zróżnicowane i wynosiły od 250 do 450 zł miesięcznie. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński – poprosił o przegłosowanie wniosku aby za nie usprawiedliwione 
nieobecności potrącenie nie wynosiło 25% wysokości diety ale np. 50 zł. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, podkreślił że potrącenie nie wynosi 25% ale 15 % za nieobecność na 
sesji i 10% za nieobecność na komisji a w przypadku sołtysów to potrącenie wynosi tylko 15 % za 
nieobecność na sesji bo w posiedzeniach komisji sołtysi nie uczestniczą. 
 
Radny Roman Rekut, zasugerował aby temat potrąceń za nieobecności radnych na sesjach i komisjach 
przekazać komisjom do wypracowania stanowiska w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że temat skierujemy na Komisję aby w tym temacie 
wypracowały stanowisko. 
Radni wyrazili zgodę na przekazanie sprawy do wyjaśnienia na posiedzenie komisji. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński oświadczy, że w ostatnim okresie mieszkańcy Łężycy bardzo skarżą się na 
fetor wydobywający się ze studzienek kanalizacyjnych, w tej sprawie z prośbą o wyjaśnienie przyczyny 
przykrego zapach złożyłem interpelację na piśmie. 
 
 

6. Sprawy 6.Sprawy różne. 
1/ 
Pani Beata Jilek – Prezes ZWiK, złożyła obszerną informację o realizacji zadań bieżących i 
planowanych w zakresie gospodarki wodno- ściekowej na terenie Dzielnicy, przedstawiając dane 
dotyczące realizacji zadań w poszczególnych etapach budowy sieci oraz wysokości poniesionych na 
ten cel kosztów zarówno środków własnych jak i wysokości dofinansowania, na teranie miejscowości 
Zawada, Krępa, Racula i Drzonków.  
Następnie Pani Prezes powiedziała, ze co do wydobywających się przykrych zapach ze studzienek 
kanalizacyjnych to osobiści była na ulicy Drobiowej i nie „wywąchałam wówczas żadnych zapachów” ale 
nie neguje, że takie mogą być. Przyczyną takiego stanu rzeczy jest to, że jest zbyt mała ilość 
przyłączeń do sieci a ścieki które są już spuszczane zagniwają są rurach. Jako ciekawostkę podam, że 
mieszkańcy Krepy mogą się podłączać już od miesiąca sierpnia, a do tej pory podłączonych jest 
zaledwie 8 gospodarstw a w Łężycy, która jest znacznie większa tylko 91, więc proszę się nie dziwić że 
nie jest zachowana odpowiednia prędkość samooczyszczania rur. Stąd też „smrody” mogą się niestety 
pojawiać. Aby tego uniknąć trzeba zwiększyć prędkość przepływu ścieków, a to jest tylko możliwe w 
przypadku większej ilości przyłączeń do sieci.  
Kolejna spraw to obawa o realizacje projektu wartego  ponad 1 mln zł, do którego dofinansowanie 
wynosić będzie 651 tys. zł. Obawa ta spowodowana jest trudnościami w uzyskaniu decyzji 
środowiskowej, do której wpłynęło odwołanie Kancelarii Prawnej działającej w imieniu grupy 
mieszkańców Łężycy, którzy odroczyli wydanie decyzji nie mając absolutnie argumentów, przeciwko 
budowie stacji fermentacji. Dysponuję zapisami z rozprawy administracyjnej, z której wynika, że 
mieszkańcy nie maja nic przeciwko inwestycji ale oczekują „czegoś” w zamian. To kompletna paranoja, 
jak można wstrzymywać taka decyzję argumentem, który nie ma w ogóle związku z tą inwestycją. To 
jest szantaż , mieszkańcy żądają pieniędzy w zamian za zgodę na budowę stacji fermentacji. Jeżeli nie 
otrzymamy pozwolenia na budowę a istniej realna obawa, że tak się może stać, będziemy zmuszeni 
oddać 651 tys. zł dofinansowania. Czy oddadzą nam to mieszkańcy, którzy opóźniają inwestycję, jak 
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można patrzeć tylko na własne podwórko a nie na dobro ogółu i oczyszczanie całego miasta. 
Inwestycja nikomu nie zagraża, fermentacja osadów jest już w większości miast, i nikomu to nie 
przeszkadza. 
Na zakończenie Pani Prezes przeprosiła za zdenerwowanie, ale nasze inwestycje są bardzo 
zagrożone i nie rozumiem takiego postępowania mieszkańców. 
 
Za wystąpienie Pani Prezes podziękował Przewodniczący Rady Dzielnicy, poczym przywitał przybyłego 
na obrady Sesji Wiceprezydenta Miasta Krzysztofa Kaliszuka. 
 
2/ 
Sołtys sołectwa Jeleniów powiedział, ze nawiązując do potrąceń diet, to w ostatnim miesiącu tez miał 
potrąconą dietę, za nie uczestniczenie w Sesji, a w tym okresie przebywałem w szpitalu, więc nie 
miałem możliwości w niej uczestniczyć, osobiście uważam to za niesprawiedliwe, sołtysami jesteśmy 24 
godziny każdego dnia, a nie tylko podczas sesji. 
                                                                         
3/ 
Mieszkanka sołectwa Racula Antonina Ambrożewicz-Sawczuk, na wstępie podziękowała 
Przewodniczącemu Rady Dzielnicy za udzielenie głosu, oraz przywitanie mieszkańców Dzielnicy. W 
odniesieniu do wystąpienia Pana Krzysztofa Wołczyńskiego oświadczyła, że radni diety pobierają z 
kieszeni mieszkańców, uważam za żenujące jest to że radni swoją funkcje sprawują tylko dla pieniędzy 
i to dla nich kandydowali na radnych. 
 
Dalej Pani Antonina Ambrożewicz-Sawczuk zgłosiła wniosek, o zmianę świateł pulsujących na przejściu 
dla pieszych w Raculi, na światła na tzw. przycisk, bo światła pulsujące się nie sprawdziły , samochody 
nie reagują na stojących przy przejściu ludziach i się nie zatrzymują. 
 
Kolejna sprawa to, na ulicy Św. Mikołaja w Raculi wybudowano nową drogę z polbruku, na której przy 
studzienkach kanalizacyjnych jest bardzo dużo piasku,, boję się że przy większych opadach piach zatka 
studzienki i będziemy jeździć w kałużach. 
 
Następna sprawa – na jakiej podstawie sołtysi- mówię tu o Pani sołtys z Raculi pobiera opłaty za 
wynajem świetlicy. Jedna z mieszkanek zgłosił mi, że wynajęła świetlice zapłaciła 500,-złi nie otrzymała 
żadnego potwierdzenia wpłaty. Czy w sprawie pobierania opłat za świetlice uchwała Rady Gminy 
została zmieniona, bo ta która obowiązywała wcześniej, mówiła że opłaty za świetlice pobiera Zakład 
Komunalny. Czy za wynajem świetlicy w Raculi wpływają do Zakładu jakieś pieniądze. 
 
Wiceprezydent Krzysztof Kaliszuk – nawiązując do wypowiedzi Pani Prezes Beaty Jlilek, powiedział że 
jednym projektem chcielibyśmy zrealizować to co jest najważniejsze dla Dzielnicy, a więc kwestię 
wodociągów w Krępie i na Czarkowie, oraz kwestię oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej w Ochli 
i Zatoniu. Żeby było to możliwe musimy równocześnie w tym projekcie mieć zadanie związane z 
rozbudową oczyszczalni ścieków w Łężycy, jeżeli temat rozbudowy będzie nadal blokowany, to nigdy 
nie będzie oczyszczalni w Ochli i Zatoniu, tego musimy mieć świadomość. Bo sama budowa 
oczyszczalni w Ochli i Zatoniu nigdy nie otrzyma dofinansowania. Apeluję do mieszkańców Łężycy za  
pośrednictwem obecnych tu na sali, o wycofanie pełnomocnictwa z kancelarii prawnej w sprawie 
protestu, które powoduje opóźnienie w wydaniu decyzji administracyjnej. Ten kto pierwszy nie 
wystartuje w konkursie to zwykle przegrywa, więc mieszkańcy opóźnią tylko wydanie decyzji 
środowiskowej i uzyskanie pozwoleń. To, że Spółka straci 650 tys zł, to będzie tylko i wyłącznie z 
naszych pieniędzy, o tyle w przyszłym okresie będzie mniej inwestycji. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, ze mieszkańcy protestują od pół roku, czy cała dzielnica wącha 
fetor jaki roznosi się po Łężycy, czy to ze studzienek, czy z samochodów które wożą ścieki.  
 
Pani Beata Jilek powiedziała, ze za długo już pracuje w branży by nie wiedzieć, że fermentacja 
odpadów nie powoduje żadnych zapachów, ponieważ fermentacja odbywa się w zbiornikach 
zamkniętych. To co Pan mówi o arogancji i obietnicach dawnych władz, to nieprawda, nie ma na to 
żadnych potwierdzeń, w protokołach zebrań wiejskich z tamtego okresu są jedynie żądania 
mieszkańców, nie ma tam zapisów o obietnicach jakie rzekomo składały mieszkańcom 
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ówczesne władze. Teraz mieszkańcy mówią, że nie są przeciwni budowie stacji fermentacji ale co 
otrzymają w zamian, a to można nazwać tylko jako szantaż. 
 
Wiceprezydent Krzysztof Kaliszuk – na zebraniach z mieszkańcami mówiono tylko o tym co mieszkańcy 
zyskają jak powstanie zakład fermentacji, a nie jakie będą z tego korzyści.  
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, ze kolejnym Puntem porządku obrad jest przedstawienie 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2014/2015. 
 
Pan wstępie Pani Lidia Gryko Z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych ,oświadczyła że 
informacja to materiał bardzo obszerny, zawierający 9 rozdziałów. Następnie pani Lidia Gryko omówiła 
wybrane dane zawarte w informacji. 
 
Przewodniczący rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy podziękował, Pani Naczelnik za przedstawienie informacji. 
 
 
Przewodniczący Zarządu Mariusz Zalewski, przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu za ostatni 
kwart 2015 roku. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Mieszkaniec Dzielnicy Pan Eugeniusz Stefanowicz – zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego 
Zarządu z zapytaniem, na co zostały przeznaczone środki w wysokości 50 tys. zł, które były 
zabezpieczone w budżecie gminy na rok 2015 na wykonanie przepustów w Nowym Kisielinie do jego 
nieruchomości. Minęło już kilka miesięcy 2015 roku, a żadnych robót nadal nie widać. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Jerzy Szczepski – przedstawił kilka spraw dotyczących Przylepu. 
Pierwsza z nich to sprawa „zniknięcia” ławek w parku, tuż przed organizacja „Święta pieczonego 
ziemniaka”, ławki w parku jeszcze były, natomiast w sobotę przed świętem „zniknęły” .Okazało się że 
zostały wycięte przez pracownika Zakładu Komunalnego w Zawadzie. Nie znamy powodu takiego 
postępowania, a zatem żądam, aby ławki znalazły się tam, skąd je usunięto, bo w przeciwnym 
razie wystąpimy o ściganie do prokuratury.  
Kolejna sprawa dotyczy awarii przepompowni ścieków na ulicy Leszczynowej. 
Trzecia sprawa to: ulicę Turystyczna w Przylepie, przecina obwodnica Zielonej Góry, w pierwotnych 
planach była budowa przejścia pod drogą, ale z uwagi na koszty odstąpiono od tego zamiaru. Obecnie 
z tej ulicy chcąc dostać się do Przylepu, muszą pokonać drogę „na około” lub próbować przejść 
obwodnicą, a to jest bardzo niebezpieczne. Czy wykonanie świateł i przejścia dla pieszych, to tak duży 
koszt.  
  
Radna Joanna Pawelczyk powiedziała, że na terenie strefy w Nowym Kisielinie ma powstać nowy 
zakład pracy, w tej chwili trwa rekrutacja pracowników, byłam na rozmowie u Pana Prezydenta 
Lesickiego z oferta pomocy w rekrutacji pracowników, z taka też więc prośbą zwracam się do 
wszystkich radnych, aby w swoich rejonach rozpropagowali informację o trwającym naborze 
pracowników, bo od tego zależy czy firma zacznie działalność na terenie strefy w Nowym Kisielinie. 
 
Radny Sebastian Jagiełowicz powiedział, że chciałby stanowczo zaprotestować przeciwko atakom na 
sołtysów i rady sołeckie, szczególnie dotyczące Raculi. Pani sołtys Raculi swoje obowiązki wykonuje 
bardzo rzetelnie, wydatki sołeckie są wnikliwie kontrolowane przez rade sołecką, uważam że to skandal 
że tak się oczernia i krytykuje ludzi, którzy pracują na rzecz społeczności lokalnej. Z tego 
miejsca chciałbym podziękować Pani sołtys za pomoc, jaka okazuje ludziom przy załatwianiu spraw 
związanych z przyłączeniem do sieci kanalizacyjnej i innych urzędach. Sama zbiera wnioski i 
przekazuje je do ZWiK jest to szczególnie ważna pomoc dla osób starszych.  
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Na tym o godz. 15. 45 zakończono obrady. 
 
Protokołowała                 Sekretarz Obrad   Przewodniczący 
                    Rady Dzielnicy  
……………                     ………………….                …………………… 
Ewa Fogiel            Marek Karwacki              Zenon Rabęda 

 


